
XIII SESJA 

RADY GMINY STEGNA 

KADENCJA   2014 – 2018 

29 października 2015 r. 

 

 

 



Protokół Nr XIII.2015 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 29 października 2015 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 13:05                                                              czas zakończenia: 17:10 

 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 
 

 XIII Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 29 października 2015 r. o godz. 

13.00 w Domu Ludowym w Rybinie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy 

Stegna Pani Jolanta Kwiatkowska. 

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał. Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 14 radnych (nieobecna Radna 

Brygida Drągowska). 

 

Przewodnicząca Rady przywitała zaproszonych gości: 

 

1. Wacław Łokuciewski – Komendant Powiatowy Policji w Nowym Dworze Gdańskim; 

2. Henryk Pszczoliński – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym Dworze 

Gdańskim; 

3. Michał Szramka – Inżynier Nadzoru – Nadleśnictwo Elbląg; 

4. Krystian Babski – Urząd Morski – oddział w Sztutowie; 

5. Ryszard Goliszek – Kierownik Biura Lokalnej Organizacji Turystycznej „Jantarowe 

Wybrzeże”; 

6. Zbigniew Ptak – Starosta Powiatu Nowodworskiego; 

7. Roman Pawłowski – Radny Powiatu Nowodworskiego; 

8. Łukasz Niedźwiecki - Dyrektor GOK w Stegnie; 

9. Renata Cichosz – Dyrektor ZS w Stegnie; 

10. Barbara Piechnik – Dyrektor ZS w Tujsku; 

11. Iwona Błońska – Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Drewnicy; 

12. Edyta Przekopowicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jantarze; 

13. Katarzyna Janowska – Dyrektor Gimnazjum w Mikoszewie. 

 

Ponadto Przewodnicząca przywitała uczestniczących w Sesji radnych, sołtysów, Wójt Gminy 

Stegna Panią Ewę Dąbską, Zastępcę Wójta Pana Tomasza Gajewskiego oraz wszystkich 

pracowników urzędu. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  

 

  Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnego 

Pana Wiesława Matusak, który wyraził zgodę. 

 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 



Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska złożyła następujące wnioski do przedłożonego 

porządku obrad:  

1. Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy partnerstwa dla realizacji zadania "Poprawa 

bezpieczeństwa i dostępności komunikacyjnej Powiatu Nowodworskiego poprzez 

przebudowę dróg powiatowych Nr 2324G i 2337G" i udzielenie pomocy finansowej. 

Wyjaśniła, że w ramach realizacji zadania planowana jest przebudowa odcinka drogi 

powiatowej nr 2324G od wyremontowanego mostu do skrzyżowania na Chorążowkę w 

miejscowości Stegienka. Gmina Stegna przeznaczy na realizację zadania środki własne do 

kwoty 610.000,- zł, które przekaże na rzecz Powiatu Nowodworskiego w formie pomocy 

finansowej w roku 2016. Pomoc ta udzielana jest na skorzystanie z programu przebudowy 

dróg lokalnych. Z takim samym wnioskiem zwróciła się do Starosty Powiatu 

Nowodworskiego o dofinansowanie zadania, które chce złożyć w tym roku na odcinek drogi 

łączący ulicę Morską z ulicą Lipową w Stegnie.  

 

2. Wniosek o wprowadzenie do zmianę projektów uchwał w sprawie zmian budżetu 

Gminy Stegna na rok 2015 oraz zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z 

dnia 22 stycznia 2015 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na 

lata 2015 – 2025 zgodnie z projektem przekazanym Radnym w dniu wczorajszym. 

Wyjaśniła, że zmiana ta podyktowana jest koniecznością zabezpieczenia dodatkowych 

środków pieniężnych w wysokości 43.107 zł na wykup działki nr 125 w Rybinie, na której 

zrealizowana została inwestycja w ramach projektu "Pętla Żuławska". Na dzień dzisiejszy 

zabezpieczona w budżecie jest kwota 120.000 zł, natomiast w dniu wczorajszym do urzędu 

wpłynęło ogłoszenie Agencji Nieruchomości Rolnych dot. sprzedaży gruntów, w którym 

określona została cena 163.107 zł.  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poddała pod głosowanie wniosek Nr 1 Wójt 

Gminy o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy partnerstwa dla realizacji zadania "Poprawa bezpieczeństwa i 

dostępności komunikacyjnej Powiatu Nowodworskiego poprzez przebudowę dróg 

powiatowych Nr 2324G i 2337G" i udzielenie pomocy finansowej głosowało 14 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poddała pod głosowanie wniosek Nr 2 Wójt 

Gminy o wprowadzenie zmian do projektów uchwał w sprawie zmian budżetu oraz zmian 

WPF Gminy Stegna na lata 2015 – 2025. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za wprowadzeniem zmiany do projektów uchwał dotyczącej 

konieczność zabezpieczenia brakującej  kwoty 43.107 zł na  wykup gruntów w Rybinie dot. 

realizacji projektu "Pętla Żuławska" głosowało 14 radnych. 

 

Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Porządek obrad XIII Sesji Rady Gminy Stegna został zatwierdzony w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy.  

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacja dotycząca złożenia oświadczeń majątkowych za 2014 rok.  



8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2014/2015 w tym o 

wynikach sprawdzianu i egzaminów w szkołach prowadzonych przez gminę. 

9. Podsumowanie sezonu letniego. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. udzielenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomości i ten sam dzierżawca; 

10.2. wyrażenia zgody na nabycie działek gruntowych nr 157/1 i 157/12 położonych w 

miejscowości Junoszyno; 

10.3. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej budynkiem, położonej w 

miejscowości Stegienka-Osada działka nr 125/2; 

10.4. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości o nr 92/8, 92/10 w miejscowości 

Świerznica w drodze bezprzetargowej; 

10.5. zmiany Uchwały Nr XLIV/443/2014 Rady Gminy Stegna z dnia 18 września 

2014r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych do realizacji na 2015 rok; 

10.6. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Stegna do realizacji na 2016 r. 

10.7. przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii do realizacji na lata 

2016- 2026; 

10.8. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015; 

10.9. zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 2015 w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025; 

10.10. wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerstwa dla realizacji zadania "Poprawa 

bezpieczeństwa i dostępności komunikacyjnej Powiatu Nowodworskiego poprzez 

przebudowę dróg powiatowych Nr 2324G i 2337G" i udzielenie pomocy finansowej. 

 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje.       

 

Ad. Pkt. Nr 4.  
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – Radni mieli możliwość zapoznania się z 

protokołem. 

Zapytała czy są jakieś uwagi odnośnie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Stegna z dn. 

29.09.2015 r.  

 

Uwag do protokołu Nr XII.2015 z Sesji Rady Gminy z dnia 29.09.2015 r. nie zgłoszono, więc 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 

Obecnych na sali 14 radnych. Protokół został przyjęty 14 głosami za. 

 

Ad. Pkt. Nr 5. 
 

Radni złożyli następujące interpelacje i zapytania: 

 

Radna Gabriela Danelska (interpelacje pisemne): 

1. Dlaczego Wójt nie uczestniczy w posiedzeniach komisji, chociaż jest informowany i 

zapraszany z tygodniowym wyprzedzeniem? Na dodatek nie ma w tej kwestii 

informacji zwrotnej o obecności bądź nieobecności. 



Czuje się zawiedziona, ponieważ ostatnio odbyło się wspólne posiedzenie dot. sezonu 

letniego, na którym wynikły bardzo fajne pomysły radnych na temat organizacji Mistrzostw 

Świata, ale również innych organizacyjnych spraw dot. sezonu. Wystosowane zostaną 

pisemne wnioski. 

 

Nie chciałaby być odebrana, że sieje panikę, albo iż jest w jakiś sposób ustosunkowana 

przeciwko Wójtowi bądź też Dyrektorom Szkół. Jest zaniepokojona reakcją Wójta na 

zgłaszane problemy na stan techniczny autokarów. Uważa, że już po pierwszych zgłoszeniach 

powinny odbywać się spotkania z przewoźnikiem. Informacje w tej sprawie jakie uzyskała z 

Komendy Wojewódzkiej Policji w Gdańsku oraz Inspekcji Transportu Drogowego przesłała 

do wszystkich Radnych oraz sekretariatów szkół. Statystyka wygląda następująco, w ciągu 

dwóch miesięcy dowozów dzieci do szkół wycofane zostały dwa autokary ze względu na zły 

stan techniczny. Ma wrażenie, że została z przewoźnikiem podpisana umowa, świadczona jest 

jakaś usługa, nie koniecznie dobrze i brak jest egzekwowania. Dziwią ją stwierdzenia iż nie 

ma żadnych zgłoszeń uwag w tej sprawie, sama osobiście rozmawiała z władzami gminy 

pięciokrotnie, są pisma od Rady Rodziców w Jantarze, od Przewodniczących Rad od niej jako 

od Przewodniczącej Komisji ds. budżetu. Uważa, że radni powinny być na bieżąco 

informowani. Na dzień dzisiejszy dzieci dowożą autobusy, które nie są zawarte w umowie, 

nie wie czy został podpisany do niej aneks. Z 7 skontrolowanych autobusów 2 zostały 

wycofane. 

 

Kontynuując zadała pytania dotyczące dowozów szkolnych: 

 

1. Ile razy Wójt Gminy Stegna wzywał przewoźnika, z którym zawarta jest umowa na 

usługę dowozu uczniów do placówek oświatowych na terenie gminy Stegna w związku 

z rażącymi uchybieniami w realizacji zamówienia.  

2. Środki transportu jakimi dysponuje przewoźnik nie spełniają wymagań technicznych 

określonych w przepisach, na które Pan Wójt Tomasz Gajewski w odpowiedzi z dnia 

30.09.2015 r. ORG-RG.0003.25.2015. Czy zostały nałożone kary finansowe z tego 

powodu. 

3. Jakie były wstępne informacje uzyskane od Inspekcji Transportu Drogowego na dzień 

01.10.2015 r. w odpowiedzi skierowanej do Rady Rodziców w Jantarze. Czy na dzień 

dzisiejszy są nowe fakty dotyczące stanu technicznego autokarów. Jeżeli tak, to kiedy 

będą o tym poinformowani rodzice wszystkich placówek na terenie gminy Stegna. 

4. Na sesji dnia 29.09.2015 r. Pan Wójt Tomasz Gajewski zapewniał, że nie ma żadnego 

zagrożenia pod względem technicznym w pojazdach wykonujących dowozy dzieci do 

szkół. Jak wiadomo już dziś, jeden z autokarów poruszał się po drogach bez badań 

technicznych (od ok. 20.09.2015 r.) a następnie został wycofany jako drugi autobus 

szkolny w dniu 20.10.2015 r., co wynika z informacji uzyskanej od Komendy 

Wojewódzkiej Policji w Gdańsku. Dlaczego mimo wielu interwencji rodziców, sprawa 

dowozów jest bagatelizowana. Dlaczego aktualny stan kontroli monitorują rodzice a 

nie władze gminy, które podpisały z przewoźnikiem umowę. 

5. Wiem, że są wykorzystywane inne autokary do realizacji usługi dowozu uczniów. Czy 

Wójt ma wiedzę o takim procederze? Czy aneks do umowy z wykazem nowych 

autobusów, które przewożą obecnie dzieci do szkół? 

6. Czy wycofanie dwóch autobusów ze względu na tragiczny stan techniczny w ciągu 

niecałych dwóch miesięcy od rozpoczęcia roku szkolnego nie jest podstawą do 

rozwiązania umowy z przewoźnikiem? 

7. Czy mogą być przewożone dzieci przez przewoźników, względem, których toczy się 

postępowanie administracyjne ze względu na brak zezwolenia na przewozy regularne 

specjalne czyli naruszenie ustawy z dnia 06.09.2001 r. o transporcie drogowym? 

 



Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – przywitała przybyłych gości: 

 

1. Maria Pawłowska – Radna Sejmiku Województwa Pomorskiego; 

2. Roman Gaik – Prezes Lokalnej Organizacji Turystycznej „Jantarowe Wybrzeże”; 

3. Henryk Ząbek – Radny Powiatu Nowodworskiego. 

 

Ad. Pkt. Nr 6. 
 

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami tj. 29.09.2015 r. – 29.10.2015 r. 

przedstawił  Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski. 

 
Przygotowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1. udzielenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomości i ten sam dzierżawca; 

2. wyrażenia zgody na nabycie działek gruntowych nr 157/1 i 157/12 położonych w 

miejscowości Junoszyno; 

3. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej budynkiem, położonej w 

miejscowości Stegienka-Osada działka nr 125/2; 

4. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości o nr 92/8, 92/10 w miejscowości Świerznica w 

drodze bezprzetargowej; 

5. zmiany Uchwały Nr XLIV/443/2014 Rady Gminy Stegna z dnia 18 września 2014r. w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych do realizacji na 2015 rok; 

6. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Gminie Stegna do realizacji na 2016 r. 

7. przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii do realizacji na lata 2016- 

2026; 

8. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015; 

9. zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 2015 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025, 

10. wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerstwa dla realizacji zadania "Poprawa 

bezpieczeństwa i dostępności komunikacyjnej Powiatu Nowodworskiego poprzez 

przebudowę dróg powiatowych Nr 2324G i 2337G" i udzielenie pomocy finansowej. 

 

Z zakresu administrowania urzędem wydano następujące Zarządzenia :  

1. Zarządzenie Nr 178/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 30.09.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

2. Zarządzenie Nr 178A/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 30.09.2015 r. w sprawie powołania 

Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Stegnie. 

3. Zarządzenie Nr 179/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 02.10.2015 r. w sprawie powołania 

koordynatora gminnego w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 25 października 2015 roku. 

4. Zarządzenie Nr 180/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 02.10.2015 r. w sprawie powołania 

operatorów informatycznej obsługi obwodowych komisji wyborczych w wyborach do 

Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na 

dzień 25 października 2015 roku. 

5. Zarządzenie Nr 181/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 02.10.2015 r. w sprawie powołania 

obwodowych komisji wyborczych w gminie Stegna dla przeprowadzenia głosowania w 

wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej 

zarządzonych na dzień 25 października 2015 r. 

6. Zarządzenie Nr 182/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 06.10.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 



7. Zarządzenie Nr 183/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 06.10.2015 r. w sprawie zmiany 

Zarządzenia 181/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 5 października 2015 r. w sprawie 

powołania obwodowych komisji wyborczych w gminie Stegna dla przeprowadzenia 

głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej 

Polskiej zarządzonych na dzień 25 października 2015 r. 

8. Zarządzenie Nr 184/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 09.10.2015 r. w sprawie zmiany 

Zarządzenia Nr 162/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 7 września 2015 r. 

9. Zarządzenie Nr 185/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 12.10.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

10. Zarządzenie Nr 186/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 16.10.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

11. Zarządzenie Nr 187/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 16.10.2015 r. w sprawie wniesienia 

wkładu pieniężnego i objęcia z tego tytułu udziałów w Przedsiębiorstwie Komunalnym 

„Mierzeja” Sp. z o.o. w Stegnie. 

12. Zarządzenie Nr 188/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 16.10.2015 r. w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Rybina w sprawie podziału 

sołectwa Rybina na dwa odrębne sołectwa : sołectwo Popowo i sołectwo Rybina oraz 

konsultacji w sprawie nadania nowo powstałym sołectwom statutów. 

13. Zarządzenie Nr 189/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 20.10.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

14. Zarządzenie Nr 190/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 22.10.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

15. Zarządzenie Nr 191/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 27.10.2015 r. w sprawie ogłoszenia 

otwartego naboru na partnera do wspólnej realizacji projektu w ramach Poddziałania 3.2.1. 

"Jakość edukacji ogólnej" Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Pomorskiego na lata 2014 - 2020. 

 

W zakresie spotkań: 

1. Udział w XII sesji Rady Gminy Stegna; 

2. Udział w spotkaniu zorganizowanym przez dyrektora GOK w sali Ośrodka z okazji 

przejścia na emeryturę; 

3.  Spotkanie z mieszkańcami ul. Zielna i Zielona w Stegnie w sprawie remontu ulic na które w 

bieżącym roku zostały opracowane dokumentacje projektowe a  nie znalazły się w 

Wieloletniej Perspektywie Finansowej na lata 2015-2025 do realizacji; 

4. Spotkanie z mieszkańcami ul. Sportowej w sprawie budowy wodociągu do ich 

nieruchomości; 

5. Spotkanie z rodzicami punktu przedszkolnego w ZS Tujsk w temacie poboru opłat  za 

ponadprogramowe zajęcia jak i dalszego funkcjonowania przedszkola; 

6. Przegląd dróg w miejscowości Mikoszewo zorganizowanym na wniosek Pani sołtys . 

Przegląd polegał na wizji po miejscowości i zwróceniu uwagi na problemy które do dnia 

dzisiejszego nie zostały usunięte; 

7. Udział w posiedzeniu Zarządu Lokalnej Grupy Działania Żuławy i Mierzeja ; 

8. Udział w rozprawie sądowej dotyczącej mobbingu w urzędzie gminy Stegna w latach 2010-

2014; 

9. Spotkanie z prezesem Centralnego Wodociągu Żuławskiego w sprawie realizacji zadań na 

terenie gminy Stegna; 

10. Udział w IV Forum Pomorskiej Edukacji w Tczewie na którym poruszono tematy ostatnich 

wyników placówek oświatowych na terenie powiatów: gdańskiego, tczewskiego, 

nowodworskiego; 

11. Spotkanie w sprawie Strategii Obszaru Metropolitalnego  w Nowym Dworze Gdańskim; 



12. Spotkanie z przedstawicielami Naczelnej Organizacji Technicznej (NOT) w Gdańsku w 

sprawie opracowywanej ekspertyzy technicznej zadania inwestycyjnego pn: 

„TARGOWISKO GMINNE W STEGNIE”; 

13. Spotkanie z wyłonionym w ramach konkursu Dyrektorem Gminnego Ośrodka Kultury w 

Stegnie w sprawie bieżącego funkcjonowania świetlic gminnych; 

14. Udział w festynie sołeckim zorganizowanym przez sołtysa sołectwa Głobica – Stanisława 

Szala i mieszkańców ; 

15. Udział w spotkaniu z przedstawicielami samorządów gmin i miast Krynica Morska, 

Sztutowo, Stegna z marszałkiem województwa pomorskiego w sprawie budowy szlaków 

rowerowych na terenie mierzei wiślanej w której liderem jest miasto i gmina Krynica 

Morska; 

16. Udział w Walnym Zebraniu Członków Obszaru Metropolitalnego na terenie 

Międzynarodowych Targów Amber Expo w Gdańsku,  

17. Spotkanie z projektantem zejść przyplażowych na które została zawarta umowa w 

poprzedniej kadencji wójta a który nie realizuje zawartych postanowień umowy; 

18. Spotkanie z przewoźnikiem realizującym usługę dowozu uczniów do placówek 

oświatowych na terenie gminy Stegna; 

19. Udział w uroczystościach pasowania na uczniów klas pierwszych w szkołach gminnych; 

20. Wręczenia nagród wójta z okazji Dnia Komisji Edukacji Narodowej: 

21. Spotkanie z dyrektorem szkoły i pracownikiem placówki oświatowej odpowiedzialnym za 

przewozy uczniów do placówki oświatowej na którą złożono skargę przez radę rodziców; 

22. Spotkanie z Prezesem Polskiego Związku Wędkarskiego koło Stegna w sprawie dzierżawy 

stawu w miejscowości Jantar, który w związku z przeprowadzonymi inwestycjami nie 

może podlegać dzierżawie; 

23. Spotkanie z przedstawicielami Lokalnej Grupy Działania w sprawie funkcjonowania grupy 

w 2016r.; 

24. Spotkanie z Prezesem NFOŚ w Gdańsku w sprawie umorzenia części pożyczki w ramach 

działania RPO przy budowie sieci sanitarnej; 

25. Spotkanie z Wojewodą  w sprawie bieżącego funkcjonowania Gminy Stegna; 

26. Spotkanie z mieszkańcami i wykonawcą  zadania pn. Remont drogi ul. Łąkowej w 

Mikoszewie; 

27. Spotkanie z Starostą nowodworskim w zakresie transportu zbiorowego na terenie gmin i 

miast powiatu nowodworskiego; 

28. Spotkania z wójtem gminy Sztutowo w zakresie bieżącego działania  spółki Mierzeja; 

29. Przegląd gwarancyjny wybudowanej sieci sanitarnej w miejscowości Drewnica, 

Przemysław, Żuławki; 

30. Spotkanie z projektantem realizującym zadanie pn. Budowa dróg w miejscowości Jantar; 

31. Udział w objeździe gminy Stegna w zakresie realizacji budowy punktów oświetleniowych 

na terenie gminy Stegna; 

32. Spotkanie z wójtem gminy Sztutowo w zakresie bieżącej realizacji zadań statutowych; 

33. Udział w zarządzie LGD Żuławy i Mierzeja w sprawie powołania nowych członków; 

34. Spotkanie z reprezentantem Klubu Sportowego „BAŁTYK” w zakresie bieżącego 

utrzymania boiska gminnego; 

35. Spotkanie z mieszkańcami w sprawie bieżącego funkcjonowania świetlic gminnych; 

36. Spotkanie z prezesami OSP gminy Stegna w ramach bieżącego funkcjonowania jednostek: 

37. Spotkanie z dyrektorami szkół w zakresie bieżącego funkcjonowania obiektów; 

38. Przegląd obiektu sportowego z wykonawcą zadania pn. Budowa Boiska w Stegnie;  

39. Przygotowanie materiałów na XIII sesję Rady Gminy; 

40. Spotkanie w Prokuraturze Rejonowej w Malborku; 

41. Spotkanie w Starostwie Powiatowym z Ministrem Środowiska w sprawie ochrony 

przeciwpowodziowej, melioracji oraz ochrony środowiska; 



42. Spotkanie z Izbą Rolniczą oraz z Zarządem Melioracji i Urządzeń Wodnych Województwa 

Pomorskiego w sprawie melioracji.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy Radni mają pytania do 

złożonego sprawozdania. 

Radna Dorota Chojna – poprosiła o rozszerzenie pkt. 12.  spotkanie z przedstawicielami 

Naczelnej Organizacji Technicznej (NOT) w Gdańsku w sprawie opracowywanej ekspertyzy 

technicznej zadania inwestycyjnego pn: „TARGOWISKO GMINNE W STEGNIE”. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – wyjaśnił, że wstępna wycena techniczna, 

która była nie zawierała zestawienia kosztów, które należy ponieść, aby dostosować obiekt do 

funkcjonowania. W najbliższym czasie na posiedzenie Komisji Rewizyjnej materiały te 

zostaną udostępnione, ponieważ Komisja realizuje w tym zakresie plan kontroli.  

 

Radna Dorota Chojna – odbył się objazd gminy Stegna w zakresie realizacji budowy 

punktów oświetleniowych, zapytała czy ulica Ogrodowa w Stegnie zostanie uwzględniona do 

realizacji do końca roku. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że w zakresie realizacji w 

bieżącym roku są przewidziane jeszcze dwa główne punkty oświetleniowe, które wymagały 

uzyskania pozwolenia na budowę, tj. ul. Ogrodowa w Stegnie oraz w miejscowości Rybina. 

Zgodnie z uzgodnieniami z wykonawcą prace rozpoczną się z początkiem listopada.   

 

Radna Agnieszka Kleczewska – zapytała w jaki sposób nie jest realizowana przez 

wykonawcę umowa zejść na plażę. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – mimo kilku spotkań z wykonawcą 

dokumentacji projektowej zejść przyplażowych, przy udziale Lasów Państwowych okazuje 

się, że wykonawca napotkał szereg problemów zaczynając od samego początku. 

Dokumentacja projektowa zgodnie z zawartą umową miała być opracowana na podstawie 

koncepcji, która była opracowana wcześniej. Jak się okazało koncepcja ta nie była 

uzgodniona z instytucjami, między innymi z Urzędem Morskim, Lasami Państwowymi. Nie 

wie jakie przesłanki zaszły, że wykonawca przestał realizować umowę mimo monitów ze 

strony Gminy oraz nawet ostatniego zapytania Radnego Mariusza Ogrodowskiego. W 

minionym czasie odbyło się spotkanie wykonawcą natomiast do dnia dzisiejszego nie 

ustosunkował się on. Została wysłana nota obciążeniowa w związku z niewykonywaniem 

warunków umowy, prawdopodobnie sprawa znajdzie swój finał w sądzie.   

 

Sołtys Sołectwa Mikoszewo Beata Stęplewska – w związku z objazdem Gminy odnośnie 

oświetlenia zapytała czy ulica Wiślana w Mikoszewie jest uwzględniona do realizacji w tym 

zakresie.  

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – objazd dotyczył punktów, które były 

zgłaszane jako zapotrzebowanie przez Sołectwa, Sołtysów oraz te, na które w latach 

ubiegłych były składane wnioski. W związku z powyższym po przeanalizowaniu wszystkich 

miejsc przedstawiciel koncernu Energa Oświetlenie zapoznał się z miejscami, w których 

miały być realizowane punkty oświetleniowe, po czym ma przygotować zestawienie cenowe i 

rzeczowe, aby można było określić przedmiot ewentualnego zamówienia. To czy punkty będą 

realizowane będzie zależało od przedłożonej oferty.  

 



Sołtys Sołectwa Mikoszewo Beata Stęplewska – zapytała czego dotyczyło spotkanie z 

przewoźnikiem realizującym dowozy szkolne. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że dotyczyło właśnie skarg 

kierowanych przez Radę Rodziców, dot. funkcjonowania jednostek, które są odpowiedzialne 

za bezpieczeństwo między innymi Komendy Powiatowej Policji w zakresie kontroli jak i 

Inspektoratu Transportu Drogowego.  

Nastąpiła wymiana dwóch autobusów i w dalszym ciągu trwają postępowania wyjaśniające, 

posiadamy wstępną informację od Komendanta Powiatowego jak również Inspektora 

Transportu Drogowego. W prowadzonych kontrolach uczestniczyło kilka pojazdów, nie 

wszystkie jeszcze zostały poddane kontroli w związku z powyższym poinformowano Wójta, 

że kontrole w dalszym ciągu będą prowadzone. Jest kilka protokołów z kontroli. Są 

rozbieżności w zależności od tego kto jak interpretuje dany punkt. Dalsze informacje będą 

stanowiły odpowiedź na zgłoszoną interpelację Radnej Gabrieli Danelskiej. 

 

Radna Bogumiła Duraj – kiedy i gdzie odbyło się spotkanie z mieszkańcami w sprawie 

funkcjonowania świetlic.  

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że nie chodzi tu o spotkanie 

zorganizowane w świetlicy, chodzi o spotkania z mieszkańcami, które odbywają się w 

Urzędzie, którzy zgłaszają się z różnymi problemy, począwszy od odpłat po kwestie kto 

dysponuję świetlicą. 

 

Radna Gabriela Danelska – poprosiła o rozszerzenie punktu dot. spotkania w sprawie skargi 

na dyrektora placówki oświatowej. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – poinformował, że Rada Rodziców przy 

Szkole w Jantarze złożyła informacje do Wójta Gminy Stegna w związku z brakiem 

należytego zapewnienia bezpieczeństwa przy placówce jak i przy przewozie transportowym.  

 

Radna Gabriela Danelska – jako Przewodnicząca Rady Rodziców chciałaby sprostować tę 

informację, zostało wystosowane pismo gdzie adresatem był Wójt Gminy Stegna, dotyczyło 

ono kwestii wynikłych w związku z problemami z przewozami szkolnymi, chciałaby 

zdementować, iż nie była to skarga na Panią Dyrektor Szkoły. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – poinformował, iż piśmie podnoszone są 

zarzuty dotyczące ruszania autobusu w chwili, kiedy dzieci jeszcze nie zajęły miejsc. Zgodnie 

z zakresem czynności pracownika podległego Dyrektorowi Szkoły, odpowiedzialnego przy 

przewozach należy : 

„ w trakcie wykonywania czynności związanych z opieką ściśle współpracuje z kierowcą 

pojazdu w zakresie bezpieczeństwa przewozu, a mianowicie : 

1. w trakcie realizacji przewozu przebywa wewnątrz środka transportu, 

2. w trakcie wsiadania uczniów po zatrzymaniu się pojazdu otwiera przednie drzwi i 

wychodzi na zewnątrz,  

3. sprawdza czy w miejscu wysiadania nie występują jakiekolwiek zagrożenia dla 

wysiadających, 

4. nadzoruje wsiadanie uczniów służąc w razie potrzeby pomocą, przestrzegając zasady, 

że w pierwszej kolejności wsiadają uczniowie młodsi, 

5. po wejściu wszystkich uczniów do pojazdu opiekun sprawdza czy uczniowie zajęli 

miejsca; 

6. po zamknięciu drzwi pojazdu oraz sprawdzeniu czy zamknięte są drzwi tylne awaryjne 

opiekun przekazuje sygnał kierowcy do kontynuowania jazdy, 



7. w trakcie przejazdu opiekun na bieżąco kontroluje stan ładu i bezpieczeństwa w 

pojeździe podejmując skuteczną interwencję w razie jego naruszania, w razie 

konieczności w celu zapewnienia bezpieczeństwa opiekun ma prawo do podjęcia 

decyzji o zatrzymaniu pojazdu w celu przywrócenia bezpiecznych warunków jazdy, w 

takim przypadku kierowca zobowiązany jest do zatrzymania pojazdu w najbliższym 

miejscu niezagrażającym bezpieczeństwu na drodze, 

8. przywrócenia ładu i bezpieczeństwa w pojeździe należy dokonywać bez jakichkolwiek 

form przemocy fizycznej, 

9. w trakcie wysiadania uczniów po zatrzymania się pojazdu opiekun otwiera drzwi 

pojazdu i po wyjściu na zewnątrz sprawdza czy zachowane są warunki bezpiecznego 

wysiadania, a w szczególności czy poruszające się po drodze pojazdy nie stanowią 

zagrożenia dla wysiadających, 

10. nadzoruje wysiadanie uczniów służąc im w razie w razie potrzeby pomocą, 

11. po wyjściu uczniów opiekun zajmuje miejsce w pojeździe i daje sygnał kierowcy w 

celu dalszej jazdy. 

Dodał, że na wszystkie zadane pytania przez Radną Gabrielę Danelską odpowiedź zostanie 

udzielona w formie pisemnej, ponieważ nie chciałby, aby siała się panika wśród rodziców, 

mieszkańców. Za stan bezpieczeństwa odpowiada przewoźnik, który realizuje kursy, które są 

kontrolowane.  

W związku z powyższym, iż przewoźnika w dniu dzisiejszym nie ma, gdyż nie został 

zaproszony przez Przewodniczącą Rady, on postara się zaprosić go na następną sesję Rady, 

aby wszystkie te spory wyjaśnił. Proponuje zamknąć na dzisiaj ten temat i powrócić do niego 

na następnej Sesji gdy będzie obecny przewoźnik.  

 

Sołtys Sołectwa Mikoszewo Beata Stęplewska – zwróciła uwagę, że od poprzedniej sesji do 

dzisiejszej został wycofany kolejny autobus.  

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – wyjaśnił, że pojazd ten został zatrzymany 

pod szkołą w Tujsku, zwracając się do Dyrektor ZS w Tujsku zapytał czy zatrzymany  w dniu 

20.10.2015 r. autobus przewoził uczniów. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Tujsku Barbara Piechnik – wyjaśniła, że osobiście sprawdzała 

jak wyglądają kontrole, rozmawiała z przewoźnikami, na jej linii kursują 3 autobusy, w 

trakcie nastąpiła zmiana pojazdów. Z tego co wie odbyły się 3 kontrole, 2 były poprawne. 

Trzecia kontrola dotyczyła autobusu, który został rzekomo wezwany przez szkołę. Ustalono, 

iż nikt z placówki nie zgłaszał zapotrzebowania na ten autobus. W związku z tym autobus nie 

miał kontaktu, nie miał do czynienia z dziećmi.  

 

Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska uściśliła przedstawioną sytuację, ktoś w imieniu 

szkoły zadzwonił i wezwał w imieniu szkoły autobus. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Tujsku Barbara Piechnik – potwierdziła wypowiedź Wójt. 

Dodała, że na miejscu pojawiła się Policja. Podkreśliła, że ten autokar nie miał wykonywać 

żadnej usługi na rzecz szkoły, nie odbywała się w tym dniu żadna wycieczka czy wyjazd 

młodzieży. Policja dokonała kontroli tego pojazdu i był on niesprawny, ale nie przewoził on 

dzieci ani nie miał przewozić.  

 

Radna Gabriela Danelska – jest to nie ważne, dotyczy innej sprawy. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Tujsku Barbara Piechnik – stwierdziła, że nie uważa, aby było 

to nie ważne, nie chciałaby, aby ta sytuacja była podpinana pod kwestię dowozów dzieci do 

szkół. Autobus ten nie wykonał żadnej usługi na rzecz szkoły. 



Jeżeli chodzi o kontrole autobusów przewożących dzieci to jest praktykowane przynajmniej 

od dwóch lat, że jeżeli dzieci wyjeżdżają na dalsze wycieczki to szkoła sama zwraca się do 

Policji o przeprowadzenie takiej kontroli w celach profilaktycznych.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zapytał czy ten autobus był przeznaczony do przewozu dzieci 

czy nie.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Tujsku Barbara Piechnik – podkreśliła, że był to autobus, który 

został zamówiony do przewozu rzekomo wycieczki, która w tym dniu nie miała miejsca. 

 

Radna Gabriela Danelska – zapytała jakiej firmy był ten autobus. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Tujsku Barbara Piechnik – odpowiedziała, że nie wie jakiej był 

firmy, nie był przez szkołę zamawiany. 

 

Radna Gabriela Danelska – może to był jeden z tych autobusów, które kursują a nie są w 

umowie podane.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Tujsku Barbara Piechnik – odpowiedziała, że nic więcej nie 

może powiedzieć, wie jak nazywa się kierowca, więc o konkretniejsze informacje proponuje 

zapytać jego. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – przypomniała, że obecnie realizowany jest 

punkt 6 porządku obrad : Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. Zapytała czy są 

jeszcze pytania w tym zakresie. 

 

Radna Gabriela Danelska – nie może pozostawić kwestii, iż Rada Rodziców przy szkole w 

Jantarze napisała skargę na Panią Dyrektor. Odczytała część złożonego pisma do Wójta, aby 

Radni sami mogli osądzić czy jest to sianie paniki, czy jest to skarga na Panią Dyrektor czy 

jest to prośba o interwencję Wójta w związku ze złym wykonywaniem usługi transportu 

dzieci do szkół : 

„ Na zebraniu Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w Jantarze w dniu 12.10.2015 r. 

przedstawiciele rodziców z każdej klasy po burzliwej wymianie uwag na temat autobusów 

obsługujących kursy z i do szkoły zgłaszają następujące uwagi: 

1. Kierowca wypuszczając dzieci przy ulicy Rybackiej stwarza bardzo duże zagrożenie. 

Dzieci wysiadają przy bardzo ruchliwej ulicy w godzinach rozpoczęcia nauki. W 

poprzednich latach autobus wjeżdżał pod samą bramę szkoły, bezkolizyjnie dzieci 

przechodziły na chodnik na terenie szkoły. 

2. Rodzice obserwują ciągle niedziałające światła w autobusach – np. jedzie do przodu 

palą się lampy wsteczne.” 

Te uwagi nie stanowią skargi na Panią Dyrektor tylko na przewoźnika. Kontynuowała 

odczytywanie pisma: 

„Kierowcy wiecznie się spieszą” – co wynika właśnie z tego, iż przewoźnik nie dysponuje 

odpowiednią ilością autobusów. „ Ruszają zanim dzieci zajmą miejsca” – to nie jest kwestia 

opiekunki, była świadkiem takiej sytuacji kiedy jej dziecko przyjeżdża i wyjeżdża do szkoły, 

opiekunka nie zdąży usiąść i nic powiedzieć a autokar rusza. „Wprowadzają cały czas 

atmosferę pośpiechu” 

„ Dzieci jeżdżą autobusem naokoło, zdarza się do dnia dzisiejszego” – jest więc opóźnienie, 

dzieci nie przyjeżdżają do domu o faktycznych godzinach w jakich były przywożone w 

zeszłym roku za poprzedniego przewoźnika. Mają opóźnienie około 25 minut, są to przede 

wszystkim dzieci z Mikoszewa. To również nie jest wina Pani Dyrektor ani opiekunki tylko 



przewoźnika, który nie dysponuje taką ilością autobusów. Spieszy się i w pierwszej kolejności 

zawozi dzieci na basen a później zawozi dzieci do domu.  

„Kierowca zostawił dzieci z opiekunem w trakcie trasy, które musiały czekać na następny 

autobus”  - to nie jest skarga na Panią Dyrektor tylko na kierowcę bo nie powinien zostawiać 

opiekunki z dziećmi. Przyczyną było, iż „Kierowca otrzymał inny płatny kurs do Krynicy 

Morskiej i z tego powodu zostawił opiekunkę wraz z dziećmi.” 

„Rodzice dzwonią do Urzędu Gminy, niestety bez rezultatu. Obecnie warunki atmosferyczne 

są dobre, gdy zmieni się sytuacja będzie jeszcze gorzej, zważywszy chociażby na pośpiech 

kierowców.  

Nie będzie dalej cytować treści pisma. Sami powinni Państwo osądzić czy jest to skarga na 

Panią Dyrektor czy jest to prośbą o interwencję Wójtów na temat przewoźnika. 

  

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – stwierdził, że rozumie, iż dzieci Radnej 

wsiadają do autobusu w Junoszynie a ona sama jedzie za nim samochodem. Zwracając się do 

Sołtys Sołectwa Mikoszewo zadał to samo pytanie. 

 

Sołtys Sołectwa Mikoszewo Beata Stęplewska – odpowiedziała, że jedno dziecko wsiada do 

autobusu, a drugie musi dowieźć, akurat jest to ta sama trasa, którą jedzie autobus.  

 

Radna Dorota Chojna – zapytała co wspólnego z tymi kwestiami mają dyrektorzy szkół. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – wyjaśnił, że to Dyrektor Szkoły zatrudnia 

pracownika odpowiedzialnego za bezpieczeństwo w czasie dowozu. 

 

Radna Dorota Chojna – przecież to Wójt zawarł umowę z przewoźnikiem, dyrektorzy nie 

powinni być w to nawet mieszani.  

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – zapytał czy Radna usłyszała treść tej 

skargi. 

 

Radna Dorota Chojna – jest to skarga na przewoźnika a nie na dyrektora. 

 

Radna Gabriela Danelska – opiekunka nie zdąży usiąść i powiedzieć proszę jechać kiedy 

już kierowca rusza. To czyja to jest wina.  

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – tak jak odczytał, opiekunka ma 

interweniować bez użycia przemocy.  

 

Radna Gabriela Danelska – zwracając się do Zastępcy Wójta zapytała czy w tej chwili on ją 

straszy mówiąc, że nie może jechać ul. Bursztynową w kierunku Jantaru bo akurat w tym 

momencie jedzie autobus.  

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jantarze Edyta Przekopowicz – oświadczyła, że nie jest 

osobą odpowiedzialną za dowozy szkolny. Dyrektor szkoły odpowiada za dostarczenie listy, 

przekazywanie uwag, które dostaje od rodziców i ewentualnie opiekunki co czyni. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – nie zgadza się ani z Panią Dyrektor ani z koleżankami 

Radnymi, jeżeli pracodawca desygnuje pracownika do jakiegoś zadania to odpowiada za to i 

za to co ten pracownik robi.  

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jantarze Edyta Przekopowicz – ona do pracownika nie 

ma żadnych zastrzeżeń.  



Radny Mariusz Ogrodowski – za chwilę dojdzie do sytuacji gdzie dyrektor szkoły nie 

będzie za nic odpowiedzialny. Dyrektor jest odpowiedzialny za swojego pracownika i 

powinien kontrolować wykonywanie przez niego obowiązków, jeżeli pracownik ma w swoim 

zakresie obowiązków nie dopuszczenie, aby autobus ruszył zanim dzieci zajmą miejsca to 

pracownik za to odpowiada a pośrednio odpowiada za to Dyrektor.  

 

Radna Dorota Chojna – zwróciła uwagę, że mowa jest teraz o stanie technicznym pojazdów. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zaznaczył, że w piśmie poruszana jest również kwestia zbyt 

szybko ruszającego autobusu i to nie Wójt ma siedzieć i tego pilnować, nadzoruje to 

pracownik.   

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – przypomniała, że obecnie realizowany jest 

punkt 6 porządku obrad : Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Proponuje, aby dalszą dyskusję na temat dowozów dzieci do szkół przełożyć na punkt Sprawy 

różne. 

 

Więcej zapytań do złożonej informacji Wójta o pracy w okresie między sesjami nie 

zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7 Informacja dotycząca złożenia oświadczeń majątkowych za 2014 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – przedstawiła analizę oświadczeń 

majątkowych za 2014 rok złożonych przez Wójta Gminy Stegna oraz Radnych Gminy Stegna 

– stanowi załącznik do protokołu.  

 

Starosta Powiatu Nowodworskiego Pan Zbigniew Ptak -  uczestniczył w wielu sesjach 

Rady Powiatu, Sejmiku Wojewódzkiego i jeszcze nie spotkał się, aby takimi sprawami z taką 

dokładnością zajmowały się Rady, wypełniając tym samym czas innym obecnym, gdzie tak 

naprawdę nikt nie zapamięta przedstawionej informacji, uważa, iż jest to niesamowita 

nadinterpretacja.   

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – przedstawił analizę oświadczeń 

majątkowych złożonych przez pracowników Urzędu Gminy oraz kierowników jednostek 

podległych – stanowi załącznik do protokołu. 

 

Informacja została przyjęta do wiadomości przez Radę Gminy. 

 

Ad. Pkt. Nr 8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2014/2015 w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminów w szkołach prowadzonych przez 

gminę. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – Radni otrzymali bardzo dokładną 

informacje z każdej placówki (stanowią załącznik do protokołu). 

Zapytała czy są do nich pytania. 

 

Radna Gabriela Danelska – zapytała dlaczego przedłożone informacje, dane są na dzień 31 

marca, czy wynika to jakiś przepisów, wytycznych.  

 

Inspektor ds. oświaty Katarzyna Maćkowska – wyjaśniła, że ostatnie sprawozdanie jakie 

jest składane zawiera dane na 31 marca. Termin złożenia Radzie przedmiotowego 



sprawozdania wyznaczony został Dyrektorom Szkół do 15 października. Nie było 

technicznych możliwości, aby dane te przekazane zostały na dzień 30 września. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych – poinformowała, 

iż Komisja wystosowała wniosek o sporządzenie jednakowych arkuszy sprawozdania dla 

wszystkich szkół, aby podczas dokonywania ich analizy można było je porównać. Wniosła 

również o sporządzenie legendy skrótów przy wynikach egzaminów, ponieważ Komisja 

musiała się domyślać co one poszczególnie znaczą.    

Podana została informacja, iż w kilku szkołach nie ma świetlic natomiast one są, funkcjonują. 

 

Dyrektor Gimnazjum w Mikoszewie Katarzyna Janowska – wyjaśniła, że w jej placówce 

w informacji dotyczącej bazy lokalowej nie wykazano pomieszczenia świetlicy, ponieważ 

takowego odrębnego nie ma, natomiast świetlice są realizowane dla dzieci oczekujących na 

zajęcia lekcyjne lub na autobus po lekcjach. Zajęcia te odbywają się w klasach do tego 

przystosowanych.  

 

Radna Agnieszka Kleczewska Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych – stąd też 

wniosek Komisji o doprecyzowanie i ujednolicenie arkuszy, aby były one bardziej 

przejrzyste. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zwracając się Wójt zapytał co się stało, iż nastąpił spadek 

dokształcania nauczycieli. W roku 2015 poza jednostką oświatową w Drewnicy, gdzie kwota 

przeznaczona na ten cel wzrosła, natomiast w pozostałych placówkach w porównaniu do kwot 

wydawanych na ten cel w latach 2013-2014 kilkakrotnie zmalały. Czy wynika to z braku 

potrzeby dokształcania czy z oszczędności. 

Kolejne pytanie zadał do Dyrektor ZS w Stegnie, czy nastąpiła jakaś zauważalna zmiana co 

do ilości dzieci korzystających z posiłków, czy jest prawdą, że dzieci zbiorowo rezygnują z 

obiadów w związku ze zmianami ustawy o zdrowym żywieniu. 

Zapytał również o sprzęt kuchenny znajdujący się w kuchni w szkole w Jantarze, czy jest on 

w całości wykorzystywany, a jeżeli nie to czy jest możliwość zagospodarowania go w gorzej 

zaopatrzonej kuchni w szkole w Stegnie, która przygotowuje posiłki.  

 

Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska – odnośnie pierwszego pytania Radnego wyjaśniła, 

że obowiązkiem Gminy jest zabezpieczenie środków na dokształcanie. Dochodziły do niej 

słuchy, iż działo się tak, że kilku nauczycieli robiło ten sam profil nauczania, na pierwszym 

spotkaniu z Dyrektorami szkół ustalono, że w pierwszej kolejności należy dokształcać tych 

nauczycieli, aby zapewnić kontynuację nauki danego przedmiotu w przypadku ewentualnego 

przejścia na emeryturę. Decyzję o tym kto i w jakim kierunku zostanie wysłany na 

dokształcenie należy do Dyrektora szkoły.    

 

Radny Mariusz Ogrodowski – rozumie, że oszczędności rzędu kilkudziesięciu tysięcy 

złotych nie wpłynie negatywnie na dokształcenie nauczycieli. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Stegnie Renata Cichosz – uzupełniając wypowiedź Pani Wójt 

dodała, że jeżeli chodzi o prowadzoną przez nią placówkę są to mniejsze nakłady, ponieważ 

nauczyciele podejmują studia i dopiero teraz w semestrze zimowym do 30 listopada zgodnie z 

regulaminem jest dofinansowanie do studiów dla nauczycieli. Jest ich 3 i 2 w przedszkolu.  

W sesji letniej takiego dofinansowania nie było.  

 

Radna Dorota Chojna – zwróciła uwagę, iż należy zaznaczyć, że wszyscy nauczyciele w 

gminie zostali przeszkoleni w unijnym projekcie doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

 



Dyrektor Gimnazjum w Mikoszewie Katarzyna Janowska – wyjaśniła, że doskonalenie 

nauczycieli nie polega jedynie na studiowaniu nauczycieli, jest to cały szereg warsztatów, 

szkoleń, które są wynikowe do diagnozy edukacyjnej. Diagnozę edukacyjną wykonuje się w 

miesiącach sierpień – wrzesień i w tym momencie dyrektorzy podejmują decyzję o 

dokształcaniu. Nie są to oszczędności tylko rzetelnie i mądrze wydane pieniądze.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Stegnie Renata Cichosz – odnośnie drugiego pytania Radnego 

Mariusza Ogrodowskiego odpowiedziała, że nie zmalała radykalnie liczba dzieci 

dożywianych, pomimo wprowadzenia rozporządzenia o zdrowym żywieniu dzieci. 

Wydawanych jest do 400 obiadów dziennie.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Tujsku Barbara Piechnik – poinformowała, że w szkole w 

Tujsku również nie zmalała liczba wydawanych posiłków. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Stegnie Renata Cichosz – odpowiadając na trzecie pytanie 

Radnego wyjaśniła, że placówka dysponuje piecem węglowym, z uwagi na to, że znajduje się 

ona w rejestrze placówek, które w czasie kryzysu wspomagają różne służby. W przypadku 

braku energii elektrycznej szkoła dysponuje kuchnią gazową, ale niestety obsługa nie jest w 

stanie na tych kuchniach przygotować wszystkich posiłków dla wszystkich szkół, dlatego też 

kuchnia węglowa jest kuchnią rezerwową, wspomagającą. Kuchnia dysponuje dużym kotłem 

warzelnym do przygotowania zup, jest on wystarczający ale jest elektryczny. Patelnia również 

jest elektryczna.   

  

Radny Mariusz Ogrodowski – zapytał czy Dyrektor nie widzi potrzeby zagospodarowania 

jakiegoś sprzętu z kuchni w Jantarze. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Stegnie Renata Cichosz – odpowiedziała, że była taka 

propozycja składana, ale ten którym dysponuje kuchnia w Stegnie jest to sprzęt nowy w 

dobrym stanie technicznym.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zadał pytanie dotyczące maksymalnej ilości dzieci 

uczęszczających do jednego oddziału. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Stegnie Renata Cichosz – wyjaśniła, że liczba ta nie można 

przekroczyć 25 uczniów, może być to 27, ale wtedy jest konieczność zatrudnienia asystenta 

nauczyciela.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – co z II klasą Gimnazjum, liczba ta liczy 27 uczniów i są dwa 

oddziały. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Stegnie Renata Cichosz – zwróciła uwagę, iż stan liczbowy 

podawany jest na dzień 31 marca.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – rozumie, że teraz są to trzecioklasiści, zapytał ile jest obecnie 

oddziałów.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Stegnie Renata Cichosz – odpowiedziała, że są dwa oddziały po 

13 uczniów, z tym, że są dzieci z orzeczeniami lekarskimi. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zapytał czy byłaby możliwość utworzenia jednego oddziału. 

 



Dyrektor Zespołu Szkół w Stegnie Renata Cichosz – wyjaśniła, że taka możliwość mogłaby 

być gdyby był nauczyciel wspomagający ze względu na niepełnosprawność uczniów. Poza 

tym uczniowie musieliby być dzieleni na językach, a tego w tej chwili nie ma. Tam gdzie są 

podziały na grupy, informatyka, wychowanie fizyczne, zajęcia językowe według 

zaawansowania łączone są między klasami, także nie ma więcej godzin.  

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – jak wiadomo kuchnie w szkołach w Mikoszewie oraz 

w Jantarze zostały zawieszone, zapytał czy nie należałoby powrócić do sytemu, który 

obowiązywał. Posiłki do tych placówek dowożone są na przyczepce. Zbliża się zima, termosy 

będą wychłodzone. Nie wie w jaki sposób sanepid na to pozwala, że posiłki wożone są w 

przyczepce w której wozi się cement, wapno, piasek. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jantarze Edyta Przekopowicz – odnośnie złożonego 

przez Sołtysa zapytania powiedziała, że ma żadnych uwag do dowożonych obiadów, są one 

smaczne i gorące.  

 

Dyrektor Gimnazjum w Mikoszewie Katarzyna Janowska – dodała, że są one ściśle 

kontrolowane pod względem temperatury. 

 

Radny Wiesław Matusak – poprosił o ustosunkowanie się dr Pszczolińskiego do zapytania 

Sołtysa. 

 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym Dworze Gdańskim Henryk 

Pszczoliński – wyjaśnił, że pojazdy służące do przewozu żywności muszą zostać sprawdzone 

przez Inspekcję jeżeli chodzi o temperaturę i możliwość zabezpieczenia posiłku przed 

wszystkimi innymi środkami zewnętrznymi czy zanieczyszczeniami. Jeżeli ktoś dodatkowo 

dowozi posiłki przyczepką Inspekcja nie ma na to wpływu, ponieważ nie jest 24-godzinną  

stacją. Zgłoszony zostaje samochód do przewozu żywności i on jest odbierany. Pierwsze 

słyszy, aby zgłaszana była przyczepka.   

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Stegnie Renata Cichosz – wyjaśniła, że obiady dowożone są w 

termosach, pojemnikach. Szkoła nie dysponuje żadnym specjalnym samochodem do 

przewozu żywności, w tym celu prywatnie została zakupiona przyczepka przez osobę 

dowożącą posiłki na umowę zlecenie. Przyczepka ta została zgłoszona do stacji sanitarno-

epidemiologicznej, odebrana. Prowadzona jest dla niej karta kontroli czystości. Nigdy 

podczas kontroli niebyło zastrzeżeń, niebyło zarzutów.   

 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym Dworze Gdańskim Henryk 

Pszczoliński – przyznaje, że jest tyle tych pojazdów przewożących żywność, że nie może 

potwierdzić ani zaprzeczyć odbiorowi takiego środka transportu. Być może w którymś 

momencie została dodatkowo taka przyczepka zatwierdzona. Nie jest w stanie odpowiedzieć 

jednoznacznie. Jeżeli jest taka potrzeba to prosi o wystosowanie tego zapytania na piśmie. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – złożyła gratulacje wszystkim nauczycielem 

w związku bardzo wysokimi wynikami egzaminów, które niejednokrotnie są wyższe niż 

średnia krajowa jest to sytuacja bardzo zadowalająca. Dodała, że gratulacje te należą się 

również rodzicom.  

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Informacja została przyjęta do wiadomości przez Radę Gminy. 

 



Ad. Pkt. Nr 9. Podsumowanie sezonu letniego. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – Radni otrzymali informację z 

podsumowania sezonu letniego, mieli możliwość zapoznania się z nią i omówienia na 

komisjach. Zapytała czy są pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji (informacje 

stanowią załącznik do protokołu). 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poprosiła o zabranie głosu przez 

zaproszonych gości. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Nowym Dworze Gdańskim Wacław Łokuciewski – 

pokrótce przedstawił informacje zawarte w złożonym sprawozdaniu. 

Złożył podziękowania Wójtowi Gminy oraz Radzie Gminy Stegna za przekazanie środków 

finansowych na fundusz wsparcia Policji w wysokości 20 tyś zł, które zostaną przeznaczone 

na zakup radiowozu dla posterunku Policji w Stegnie. 

Odniósł się do swojej wypowiedzi podczas Sesji Rady Gminy, na której omawiany był temat 

przygotowania do sezonu letniego. Przeprosił Wójt za swoją wypowiedź iż nie uzyskał 

odpowiedzi na pytanie dot. możliwości przekazania środków finansowych na zakup 

radiowozu, takie pismo wpłynęło do Komendy. Przeprosił Radnych za wprowadzenie w błąd.   

 

Radny Wiesław Matusak – zapytał jak wygląda dofinansowanie ze strony Gminy Sztutowo. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Nowym Dworze Gdańskim Wacław Łokuciewski – 

wniosek o dofinansowanie tego zakupu skierowany został do wszystkich samorządów, 

odmowę uzyskał z Gmin Sztutowo oraz Ostaszewo. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zapytał czy Komendant Policji jako osoba współpracująca ze 

Strażą Gminną widzi sens jej istnienia. W kraju panuje obecnie moda na likwidowanie Straży 

Gminnych, takie zdania pojawiają się również w Radzie Gminy, iż należy się zastanowić nad 

tym tematem. Zapytał jakie jest zdanie Komendanta, czy jednostka Straży Gminnej jest 

pomocna Policji przy realizacji zadań szczególnie w sezonie letnim. Czy widzi zasadność 

istnienia Straży Gminnej na naszym terenie czy nie. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Nowym Dworze Gdańskim Wacław Łokuciewski – 

jeżeli chodzi o ocenę współpracy policji z jednostką Straży Gminnej w Stegnie to współpraca 

ta odbywa się przez cały rok. Straż Gminna zajmuje się wykroczeniami porządkowymi, 

których poza sezonem jest bardzo dużo. Wspólnie pełnione są patrole. W podanych 

statystykach są jedynie interwencje podjęte przez Policję, ale wie doskonale, że Straż Gminna 

w sezonie letnim tych interwencji wykonuje dość sporo. Współpraca między jednostkami 

układa się bardzo dobrze. Uważa, że takie jednostki powinny funkcjonować.  

W niektórych gminach nastawiono się typowo na pozyskiwanie dodatkowych wpływów do 

budżetu poprzez Straż Miejską czy Gminną wyposażoną w fotoradar i tak naprawdę nie 

zajmowały się one działaniami porządkowymi i te są głównie likwidowane. Natomiast Straż 

Gminna w Stegnie i Nowym Dworze Gdańskim, która posiada fotoradar nie skupia się na 

działaniach zarobkowych, tylko działania te polegają na poprawie bezpieczeństwa. Straż 

Gminna w Stegnie mimo tego, że jest nieliczna pomaga Policji i uważa, że powinna dalej 

funkcjonować. 

 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym Dworze Gdańskim Henryk 

Pszczoliński – uzupełniając przedłożoną informację powiedział, że z roku na rok stan 



sanitarno – higieniczny obiektów wczasowych, kolonijnych ulega poprawie. W tym roku 

dodatkowym działaniem było prowadzenie w poszczególnych ośrodkach informacji na temat 

dopalaczy, na terenie gminy był to OW Bałtyk w Stegnie oraz Ośrodek Korona w 

Mikoszewie, w których udział wzięła bardzo duża liczba dzieci i młodzieży. Spotkania takie 

odbywają się również w innych miejscach. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – wniósł o podanie informacji odnośnie martwego 

wieloryba. 

 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym Dworze Gdańskim Henryk 

Pszczoliński – chciałby sprostować wszelkie nieprawdziwe informacje. Wieloryb znajdował 

się w odległości 100 – 150 m od brzegu. Wieloryb jest zwierzęciem, a więc zajmuję się tym 

inspektorat weterynarii a przede wszystkim Instytut Oceanografii w Helu.  

Woda przez stację sanitarną było badana w najbliższych dniach zdarzenia, a także robił to 

organizator kąpieliska i żadnych skażeń ani niebezpieczeństwa nie było.   

 

Michał Szramka – Inżynier Nadzoru – Nadleśnictwo Elbląg – wspomniał, iż Nadleśnictwo 

brało udział w akcji „Bezpieczne Lato” wspólnie z pracownikami służb porządkowych. 

 

Kierownik Biura LOT Jantarowe Wybrzeże Ryszard Goliszek – zwracając się do 

przedstawiciela Nadleśnictwa Elbląg poinformował, iż w tym sezonie letnim było bardzo 

wiele skarg odnośnie zorganizowanych przez Nadleśnictwo parkingach między innymi na 

ulicy Wczasowej, Spacerowej w Stegnie oraz przy ulicy Morskiej, powodowało to wielkie 

zatory na głównej drodze prowadzącej nad morze. Uważa, że było brak nadzoru nad osobami 

dzierżawiącymi te miejsca. Była to zła organizacja, ponieważ parkingi przyjmowały po 

jednym samochodzie wypisywały bilet i dopiero wtedy mógł wjechać kolejny. Parkingi są 

niezbędne, ale uważa, że organizacja powinna być zupełnie inna. 

 

Michał Szramka – Inżynier Nadzoru – Nadleśnictwo Elbląg – zaproponował, aby 

wystąpić z oficjalnym pismem, zostaną wyciągnięte wnioski. 

 

Radna Sejmiku Województwa Pomorskiego Maria Pawłowska – uważa, że jeżeli Lasy 

Państwowe wydzierżawiają tereny to powinny sprawować nadzór nad prowadzoną tam 

działalnością.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – temat zostanie przedyskutowany podczas 

Komisji Rady i wystąpi z oficjalnym pismem z uwagami do Lasów Państwowych, tak aby na 

przyszły rok uniknąć takich sytuacji. 

 

Prezes Lokalnej Organizacji Turystycznej „Jantarowe Wybrzeże” Roman Gaik – 

powiedział, że nasunęły mu się dwie sugestie, aby usprawnić komunikację w miejscowości 

Stegna i Jantar poprzez wprowadzenie jednokierunkowej komunikacji podczas okresu 

letniego, zakazy nic nie dają, nie ma przejazdu przez ulice w weekendy są one poblokowane. 

Kolejnym wnioskiem jest uchwalenie przez Radę przedłużenia możliwości prowadzenia 

działalności po godz. 22. 

 

Radna Dorota Chojna – poinformowała, że Rada zajmowała się już tym tematem i opinia 

prawna w tej kwestii jest negatywna, iż Rada nie może wprowadzić takiego przedłużenia. 

 

Radny Wiesław Matusak – zwracając się Prezesa LOT zwrócił uwagę, iż sezon letni dla 

bazy turystycznej w gminie był udany, a jak to się ma w stosunku do opłaty miejscowej. 

 



Prezes LOT „Jantarowe Wybrzeże” Roman Gaik – powiedział, że gestorzy płacą podatki, 

do których są zobowiązani, a temat opłaty miejscowej był już wiele razy poruszany. 

Propozycje były przeróżne. Nie wie w jaki sposób przekonać właścicieli do poboru tej opłaty. 

Należy się nad tym zastanowić. 

 

Starosta Powiatu Nowodworskiego Zbigniew Ptak – poinformował, że 3.11 odbędzie się 

spotkanie władz samorządowych z terenu powiatu, na którym poruszony zostanie ten temat, 

aby przygotować się i wnieść na Konwent Marszałków oraz do Związku Miast Gmin 

Morskich, aby zmieniono prawo w tym zakresie, wtedy będzie to obowiązek obligatoryjny.  

 

Radna Dorota Chojna - zwróciła uwagę, iż wpływy do budżetu gminy z tytułu poboru 

opłaty targowej w miejscowości Jantar są prawie dwukrotnie wyższe niż w miejscowości 

Stegna, zapytała co jest tego przyczyną, kto zbierał tę opłatę. 

 

Kierownik Referatu podatków i opłat lokalnych Renata Staroń – wyjaśniła, że w 

miejscowości Jantar zebrana z tytułu opłaty targowej 54 tyś zł, natomiast w Stegnie niecałe 29 

tyś zł. Przyczyną tak niskich wpłat w Stegnie jest handel na ulicy Morskiej. Od wielu lat 

występuje tam problem wyegzekwowania opłaty od dokonujących tam sprzedaży. Inkasentem 

w miejscowości Stegna jest Sołtys pan Piotr Wiatr. Podejmowane były próby również przy 

pomocy Straży Gminnej w celu ustalenia tożsamości dokonujących sprzedaży, aby można 

było wszcząć w stosunku do tych osób postępowania niezbędne są również notatki służbowe 

z odmowy dokonania opłaty. W ciągu sezonu letniego inkasent sporadycznie podejmował 

próby wyegzekwowania tej opłaty na ulicy Morskiej. Wystosowywane były pisma, aby 

inkasent wywiązywał się z nałożonych na niego obowiązków. Z uzyskanych notatek 

służbowych toczy się 17 postępowań.    

 

Radna Dorota Chojna – zwracając się do Sołtysa Piotra Wiatr zapytała co było przyczyną, 

czy codziennie był na ulicy morskiej w Stegnie. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – ulica Morska w Stegnie jest ciężka jeżeli chodzi o 

opłatę targową, była i będzie, nawet jeżeli opłata ta wynosiłaby 5 zł. Poinformował, że nie był 

tam codziennie. Obchód tej ulicy zajmował od 2 do 3 godzin, głównie na sporządzaniu 

notatek w związku z odmową opłaty. Nie zgadza się ze stwierdzeniem, że notatek służbowych 

była znikoma ilość, były ich stosy. Po kilku dniach stwierdził, że spisywanie notatek nie 

przynosi mu finansowych korzyści, nie ma za to zapłacone. I to był główny powód. Do tego 

dochodzą również wyzwiska, użeranie się z handlującymi.  

 

Radna Dorota Chojna – złożyła wniosek, aby przed sezonem letnim powołać inkasenta, 

który będzie miał ochotę chodzić i zbierać codziennie tę opłatę. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – uważa, że problem leży w tym, iż z tytułu 

sporządzenia notatki służbowej z odmowy dokonania opłaty inkasent nie otrzymuje 

wynagrodzenia, uchwała Rady Gminy powinna zostać zmieniona w tym zakresie. 

  

Kierownik Referatu podatków i opłat lokalnych Renata Staroń – wyjaśniła, że w uchwale 

tej nie muszą zostać jako inkasenci powołani Sołtysi. Musieliby złożyć oświadczenia, iż nie 

wyrażają zgody. Jeżeli ktoś już podejmuje się pełnienia funkcji inkasenta to należy 

wywiązywać się z obowiązków i pobierać opłatę targową we wszystkie dni kiedy 

dokonywany jest handel. Obecnie obowiązująca uchwała została zmieniona właśnie pod 

kontem wysokości prowizji za dokonanie inkaso w wysokości 20% z 10%, miało być to 

właśnie rekompensatą za trud i czas poświęcony na te miejsca handlowe gdzie nie jest 

dokonywana opłata.  



Może zostać wyłoniony inny inkasent, ale musi być wybór ten poprzedzony konkursem i taką 

decyzję należy podjąć dużo wcześniej. 

Z punktów handlowych znajdujących się w miejscowości Jantar toczą się 3 postępowania 

egzekucyjne na kwotę 12 tyś zł, natomiast w Stegnie z uzyskanych notatek można 

wyegzekwować jedynie 7 tyś zł.  

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – uzupełniając wypowiedź kierownik 

podatków dodał, że w związku z rezygnacją pełnienia funkcji inkasenta przez Sołtys Sołectwa 

Jantar Rada Gminy powołała dwóch dodatkowych inkasentów. Wysokość wpływów w 

Jantarze należy zawdzięczać inkasentowi Pani Mianowskiej pracownikowi urzędu, która 

rzetelnie wywiązywała się ze swoich obowiązków. Drugą osobą, która zrezygnowała jest pani 

Sołtys Mikoszewa. 

Wysokość wpłat z tytułu opłaty targowej w roku ubiegłym wynosiła około 92 tyś zł. W tym 

roku straciliśmy około 40 tyś zł poprzez brak czynnego targowiska w Stegnie. Ma to ogólny 

wpływ na wysokość zebranych wpływów, do tego dochodzą również postępowania w 

związku ze sporządzonymi notatkami przez pracowników urzędu jak i Sołtysa Stegny, na 

których wynik czekamy. 

  

Radna Dorota Chojna – zwróciła uwagę, iż na ulicy Morskiej w Stegnie znajdowało się 17 

punktów handlowych, mnożąc to przez 60 dni sezonu letniego daje to 1020 notatek 

służbowych, a nie 17 postępowań. 

 

Więcej uwag i zapytań do punktu Podsumowanie sezonu letniego nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zarządziła 10 minutową przerwę. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wznowiła obrady XIII Sesji Rady Gminy 

Stegna. 

 

Stan Radnych  - 13 obecnych, obrady opuścił Radny Michał Ligocki. 
 

Ad. Pkt. Nr 10.1.  projekt uchwały w sprawie udzielenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomości i ten sam dzierżawca 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 



Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/82/2015 

w sprawie udzielenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomości i ten sam dzierżawca 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.2.  projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie działek 

gruntowych nr 157/1 i 157/12 położonych w miejscowości Junoszyno 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/83/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działek gruntowych nr 157/1 i 157/12 położonych 

w miejscowości Junoszyno 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.3. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

zabudowanej budynkiem, położonej w miejscowości Stegienka-Osada działka nr 125/2 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 



Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/84/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej budynkiem, 

położonej w miejscowości Stegienka-Osada działka nr 125/2 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.4.  projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

o nr 92/8, 92/10 w miejscowości Świerznica w drodze bezprzetargowej 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/85/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości o nr 92/8, 92/10 w miejscowości 

Świerznica w drodze bezprzetargowej 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.5. projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/443/2014 Rady 

Gminy Stegna z dnia 18 września 2014r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych do realizacji na 2015 rok  



Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/86/2015 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/443/2014 Rady Gminy Stegna z dnia 18 września 

2014r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych do realizacji na 2015 rok 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. pkt Nr. 10.6. projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Stegna do realizacji na 2016 r. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie. 



Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/87/2015 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Stegna do realizacji na 2016 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.7. projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii do realizacji na lata 2016- 2026 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/88/2015 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii do realizacji 

na lata 2016- 2026 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10.8. projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 



 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/89/2015 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. pkt Nr. 10.9. projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady 

Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 2015 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2015 – 2025 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/90/2015 

w sprawie zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 

2015 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 10.10. projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

partnerstwa dla realizacji zadania "Poprawa bezpieczeństwa i dostępności 



komunikacyjnej Powiatu Nowodworskiego poprzez przebudowę dróg powiatowych Nr 

2324G i 2337G" i udzielenie pomocy finansowej 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały. 

Poinformowała, że z uzyskanych od Wójt informacji ma być to część drogi do pierwszego 

wjazdu na Chorążówkę od strony Stegienki. 

 

Radna Dorota Chojna – została zapytana przez mieszkańca, dlaczego nie będzie 

remontowana ta gorsza część drogi od Stegienki do Rybiny. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – wyjaśniła, że ta droga praktycznie jest do odtworzenia, nie 

ma tam podbudowy, są tylko położone płyty. Cała wartość tej drogi powiatowej wynosi 5,4 

mln zł. Jako Gmina udzielimy dofinansowania na wkład własny kwoty w wysokości 300 tyś 

zł, natomiast taka sama kwota zostanie zwrócona. Część drogi od Chorążówki do 

skrzyżowania, gdzie kończy się już część wyremontowana wynosi ponad 3,4 km więc jest to 

o wiele droższy koszt. Po analizach ze Starostwem Powiatowym, który również ma 

ograniczone możliwości finansowe, podjęte decyzję, iż w pierwszej kolejności zostanie 

wyremontowany proponowany odcinek drogi.  

Pozostała część zgodnie z porozumieniem podpisanym przez Starostę z Budimexem 

dotyczącym pozyskania możliwości destruktu będzie uzupełniana destruktem. Być może w 

przyszłości będą jakieś kolejne środki finansowe, aby kontynuować remont tej drogi.  

 

Więcej uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XIII/90/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerstwa dla realizacji zadania 

"Poprawa bezpieczeństwa i dostępności komunikacyjnej Powiatu Nowodworskiego 

poprzez przebudowę dróg powiatowych Nr 2324G i 2337G" i udzielenie pomocy 

finansowej 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poinformowała, iż osoby, które chcą zabrać 

głos w punkcie „Wolne wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza obrad 

Radnego Wiesława Matusaka i wpisały się na listę mówców. 



 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zarządziła 10 minutową przerwę. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wznowiła obrady XIII Sesji Rady Gminy 

Stegna 
 

Ad. pkt Nr. 11. odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – odpowiedź na zgłoszoną interpelację zostanie udzielona w 

formie pisemnej. 

Ustosunkowała się do zapytania Radnej Gabrieli Danelskiej dotyczącego nieobecności na 

posiedzeniu Komisji. Wyjaśniła, że w dniu, w którym odbywało się posiedzenie Komisji 

odbywało się wcześniej zaplanowane spotkanie z Dyrektorami szkół, trudno, aby zostało ono 

odwołane lub przełożone, ponieważ planowane było już od dłuższego czasu. Wszyscy 

pracownicy, którzy byli niezbędni na posiedzeniu Komisji byli do dyspozycji Radnych mimo, 

że byli po godzinach pracy. Jako Wójt została powołana do pracy i organizuje ją w godzinach 

w jakich ma czas i w ramach swoich możliwości. Praca ta polega również na spotkaniach z 

Dyrektorami w celu wydawania instrukcji, poleceń. Cieszy ją fakt, że większość z Radnych 

nie czuje się oburzona jej nieobecnością. 

 

Radna Gabriela Danelska – nadmieniła, że zaproszenie na posiedzenie Komisji 

wystosowała 20.10 i nie otrzymała zwrotnej odpowiedzi, gdyba posiadała informację, iż 

obecność Wójta w dniu Komisji jest nie możliwa to posiedzenie odnośnie sezonu letniego 

mogło odbyć się w innych godzinach w innym dniu, nie musiało się ono odbywać we 

wskazanym terminie. Radni dostosowali by się. Podczas spotkania wypracowane zostały 

ciekawe pomysły, wnioski. Brakowało obecności Wójta jako osoby decyzyjnej. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – Komisje Rady wystosują pisemne wnioski i na pewno się 

do nich ustosunkuje. 

 

Ad. pkt Nr. 12. Wolne wnioski i informacje.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska - przekazała w kolejności zgłoszeń do 

sekretarza obrad Radnego Wiesława Matusaka głos : 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – korzystając z obecności nowego Dyrektora GOK chciałby 

prosić o przedstawienie pokrótce wizji na kulturę na terenie Gminy. 

Zapewne zapoznał się już z obiektem siedziby GOK w Stegnie i chciałby wiedzieć jaka jest 

jego ocena i wizja odnośnie tego obiektu oraz czego będzie oczekiwał od Rady.  

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Łukasz Niedźwiecki – składając ofertę w konkursie 

na dyrektora stworzył pewną koncepcję tej instytucji, natomiast po paru tygodniach pracy 

musi ją sprecyzować i zmienić, ponieważ oczekiwania i realia się różnią. Chciałby tę wizję 

podzielić na trzy etapy życia kulturalnego, czyli działalność imprezową, działalność 

edukacyjną i działalność terenową czyli świetlice wiejskie. Odwiedził obiekty świetlicowe i 

spotkał się z pracującymi w nich osobami i jego wrażenie jest takie, że są świetlice gdzie 

wszystko działa dobrze oraz są i te, w których brak jest spójności z Radą Sołecką, z lokalnymi 

potrzebami. Uważa, że niezbędne jest współdziałanie tych osób. Poprzez działalność 

edukacyjną rozumie sekcję kół zainteresowań, które chciałby poszerzyć. Odnośnie 

działalności imprezowej chciałby stworzyć gminny kalendarz imprez we współpracy ze 

wszystkimi organizacjami, które działają w sferze kultury również przy udziale szkół. Wiele 



zależy od możliwości finansowych oraz dobrej współpracy, również Radnych Gminy oraz 

władz gminnych.  

Odnosząc się do obiektu GOK w Stegnie wszyscy wiemy jaki jest. Udało wygospodarować 

się środki na remont węzła sanitarnego znajdującego się przy Sali widowiskowej, miałby on 

zostać przeprowadzony zgodnie z obowiązującym projektem budowlanym. Chciałby 

wykonać go w tym roku, jeżeli tylko będzie znał szczegółowe informacje przekaże je do 

władz, aby wszyscy Państwo wiedzieli jak będzie to wyglądało i jaki będzie koszt realizacji.        

 

Radny Mariusz Ogrodowski – w GOK funkcjonuje zarządzenie poprzedniego Dyrektora 

dotyczące opłat za wynajęcie sali między innymi przez Rady Sołeckie na organizację imprez, 

zapytał jakie jest stanowisko Dyrektora odnośnie tych zapisów.   

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Łukasz Niedźwiecki – we wspomnianym 

zarządzeniu dotyczącym kwestii wynajmu wszystkich świetlic znajdują się nie do końca jasno 

sprecyzowane zapisy, ale ogólnie co do obowiązujących zasad nie ma zastrzeżeń, uważa je za 

zasadne, chyba, że uważają Państwo inaczej, są zastrzeżenia to możemy wspólnie 

wypracować nowe stanowisko. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – jako były Sołtys uważa, za niezasadne pobieranie opłat od 

Rad Sołeckich. Koszty z takich imprez ledwo starczały na pokrycie wynagrodzenia dla 

zespołu, ewentualnego cateringu. Do tego dochodził koszt wynajmu sali. W przypadku gdy 

zdarzało się iż zysk przewyższał poniesione koszty to środki te nie trafiały do członków Rady 

Sołeckiej tylko były rozdysponowywane na organizację chociażby turnieju tenisa stołowego 

czy zakup słodyczy dla dzieci z okazji Dnia Dziecka. Wprowadzenie tej opłaty także za media 

spowodowało to, że tych środków pozostawało coraz mniej i coraz mniejsze było 

zainteresowanie mieszkańców imprezami koszykowymi, ponieważ koszt oprawy muzycznej 

plus opłata Sali i wszystkich mediów kumulowały dość dużą opłatę jednostkową uczestnika 

takiej imprezy. Uważa, że Rady Sołeckie nie działają komercyjnie i wszystkie powinny być 

zwolnione z takich opłat.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – uważa, że jest to dobry moment na 

zaproszenie Dyrektora na posiedzenie Komisji Rady i omówienie tematu.  

 

Radny Zygmunt Flejszar – zapytał czy prawdą jest, że Urząd Marszałkowski był zdziwiony, 

że w poprzedniej kadencji była możliwa do pozyskania dość duża pula środków finansowych 

na realizację ścieżek rowerowych i gmina Stegna z tej możliwości nie skorzystała, a teraz jest 

on zdziwiony, iż gmina stara się o środki na ten cel.  

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – spotkanie odbyło się wspólnie z Wójtem Gminy Sztutowo 

oraz Burmistrzem Krynicy Morskiej w sprawie złożonego wniosku i tak naprawdę 

Wicemarszałek tak powiedział. Staramy się o środki na realizację tych ścieżek, a gmina mogła 

wziąć 15 mln zł na realizację tego zadania w poprzedniej kadencji. Nie weryfikowała tego. 

Taka informacja padła na spotkaniu.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – w poprzedniej kadencji nie było 

ogłaszanych konkursów na realizację zadania budowy ścieżek rowerowych. W ramach 

oszczędności rzeczywiści Urząd Marszałkowski zebrał kwotę dla wniosku partnerskiego gmin 

Stegna, Sztutowo i Krynica Morska, natomiast wydaje jej się, że jest to przesadzona kwota. 

Stopień dofinansowania był w granicach 50 %, a sama budowa ścieżki rowerowej wówczas 

zgodna ze studium wykonalności, który był robiony i zakładał przełożenie torów między 

Stegną i Jantarem wynosiło ponad 8 mln zł. Kwota ta była dla wszystkich trzech samorządów. 

Wówczas nie było jeszcze decyzji środowiskowej i wspólnie postanowiono, iż nie będziemy 



korzystać z tych środków, ponieważ samo przełożenie torów jest zbyt wysoką kwotą. Nie jest 

prawdą, że samorządy nie chciały z tych pieniędzy skorzystać.  

Chciałaby również zwrócić uwagę, że koncepcja wówczas zakładała oprócz przełożenia 

torów również wykupy nieruchomości.  

Zwróciła uwagę, iż poprzedniej kadencji Gmina Stegna miała dość duże problemy finansowe 

w związku z czym ustalono z pozostałymi gminami iż nie będziemy wykonywać tej 

inwestycji.  

 

Radna Gabriela Danelska – oświadczyła, iż Rada Rodziców przy Szkole w Jantarze nie 

wystosowała skargi na Dyrektora Szkoły, wręcz przeciwnie jest bardzo dobra współpraca 

między rodzicami a Panią Dyrektor. Chciałaby prosić, aby Wójtowie wykorzystali swoje 

wieloletnie doświadczenie i nie nękali Dyrektora tylko wzięli się za przewoźnika i 

wyegzekwowania od niego zapisów umowy na przewozy. 

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – poprosił o ustosunkowanie się przez 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jantarze. 

 

Dyrektor SP w Jantarze Edyta Przekopowicz – nie czuje się osobą nękaną, odbyły się 

rozmowy, które miały na celu wyjaśnienie danej sytuacji.   

 

Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski – w celu wyjaśnienia odczytał protokół ze 

spotkania przeprowadzonego z Dyrektor Szkoły oraz opiekunką dowozów : 

cyt . „w dniu 15 października 2015 r. odbyło się spotkanie Zastępcy Wójta Tomasza 

Gajewskiego, pracownika ds. oświaty Katarzyny Maćkowskiej, Dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Jantarze Pani Edyty Przekopowicz oraz opiekunką dowozów Panią Izabelą Drzażdżyńską w 

sprawie pism wpływających do Urzędu Gminy od Rady Rodziców przy szkole w Jantarze 

dotyczących dowozów. Zastępca Wójta poinformował, że spotkanie musiało się odbyć w 

związku z ciągłymi uwagami i skargami rodziców, a w związku z tym, że będzie musiał 

wyciągnąć skutki dyscyplinujące wobec Dyrektora Pani Edyty Przekopowicz Zastępca Wójta 

poprosił Panią Dyrektor oraz opiekunkę dowozów, aby zapoznały się z pismem od Rady 

Rodziców przy Szkole Podstawowej w Jantarze z dnia 12 października 2015 r. Pani Edyta 

Przekopowicz poinformowała, że zna treść pisma, ponieważ też je otrzymała. Pani Izabela 

Drzażdżyńska zapoznała się z treścią pisma. Zastępca Wójta poinformował, że w dniu 

dzisiejszym był pod szkołą w Jantarze od godziny 7.10 i obserwował jak przebiega dowóz 

dzieci. Samochody wjeżdżające na teren szkoły nie zachowują bezpiecznej prędkości, nie 

zważając na bezpieczeństwo dzieci i młodzieży. Pani Szczuka rozmawiała z Zastępcą 

zwracając uwagę na zarośnięte pobocza uniemożliwiające widoczność kierującym pojazdom. 

Pani Edyta Przekopowicz poinformowała, że pobocza zostaną wykarczowane. Zastępca Wójta 

zapytał dlaczego rodzice  wjeżdżający na teren szkoły jeżdżą wokół niej, jedni w prawo, 

drudzy w lewo co powoduje niebezpieczeństwo. Pani Edyta Przekopowicz odnosząc się do 

punktu 1 w piśmie poinformowała, że autokar zatrzymuje się na ulicy Rybackiej gdzie 

wysiadają dzieci, są one przeprowadzane przez ulice z dwoma opiekunkami. Poinformowała, 

że kilkakrotnie informowała a wręcz prosiła na zebraniu z rodzicami, aby samochody były 

parkowane na dużym boisku, lecz większość rodziców niestety nie stosuje się do tego. 

Dyrektor stwierdziła, że w większości rodzice nie dostosowują się do wytycznych, próśb i sami 

stwarzają niebezpieczeństwo. Zastępca Wójta zapytał czy nie ma możliwości uniemożliwić 

przejazdu wokół szkoły. Można kilka osób wytypować aby uniemożliwić takich ruch pojazdów. 

Nie można wprowadzić środków technicznych budując szlabany czy wstawiając znaki. 

Ustawienie kilku osób powinno rozwiązać problem. Pani Edyta Przekopowicz poinformowała, 

że dowiadywała się kiedyś i nie można wprowadzić zakazu wjazdu bo jest to droga publiczna. 

Poinformowała, że kilkakrotnie zwracała rodzicom uwagę, że przywożą dzieci za późno, lecz 

rodzice uważają, że jako Dyrektor wchodzi w kompetencje rodzica. Zastępca Wójta odczytał 



punkt 2 pisma mówiący o tym, że kierowcy wiecznie się śpieszą, ruszają zanim dzieci wsiądą i 

ruszają przy otwartych drzwiach. Pani Izabela Drzażdżyńska poinformowała, że nie jest to 

prawdą, bo ona jako opiekunka wsiada ostatnia, jeżdżą dwie opiekunki i taka sytuacja nigdy 

nie miała miejsca. Zastępca odczytał punkt 4 pisma mówiący o tym, że dzieci jeżdżą naokoło 

po dzieci będące na basenie, mijając swoje domy nie mogą wysiąść z autokaru. Dyrektor 

Edyta Przekopowicz poinformowała, że dzieci jeżdżą na basen o godzinie 16 do Stegny w 

związku z tym, że rodzice nie mogą dowozić dzieci sami to został zorganizowany kurs 

dowożący dzieci. W pierwszej kolejności są dowożone dzieci na basen a w drodze powrotnej 

trwa rozwóz dzieci do domu. Dyrektor poinformowała, że rodzice wiedzie o tego typu 

organizacji dowozu i rozwozu dzieci, nie było żadnych sprzeciwów z ich strony. Zwróciła 

uwagę, że na 14 nazwisk podpisanych pod pismem, aż 10 jest z Jantaru, których dowozy nie 

obowiązują. Sprawy, które są poruszane w piśmie zostały już dawno rozwiązane i nie dotyczą 

sytuacji obecnej. Dyrektor poinformowała, że od ostatniej sesji Rady Gminy gdzie Pani Radna 

Gabriela Danelska wyraziła głośno swoje niezadowolenie z dowozów nie otrzymała żadnej 

skargi rodziców i opiekunów w sprawie dowozów. Zastępca Wójta zapytał kto wchodzi w 

skład Rady Rodziców. Dyrektor odpowiadając poinformowała, że Rada Rodziców składa się z 

przedstawicieli trójek klasowych, a przewodniczącą jest Pani Danelska, a pozostałych 

stanowisk nie zna, bo dopiero miało być spotkanie gdzie Rada miała się ukonstytuować. 

Członkami Rady jest Pani Stęplewska, Pani Pełczyńska. Dyrektor zwróciła uwagę, że pod 

pismem brak jest podpisu Przewodniczącej Rady Rodziców a podpisani rodzice są w trójkach 

klasowych. Zastępca Wójta poinformował, że w roku 2012 dowozy realizowane były przez 

Pana Zacharskiego i Dobrzyńskiego pod szyldem PKS-u jak i w roku 2013 do czerwca 2014 r. 

Od września 2014 r. dowozy w szkołach realizowane były przez firmę Pana Kaczmarka z 

Kaszub, a w obecnym roku od września dowozy są realizowane ponownie przez Pana 

Zacharskiego i Dobrzyńskiego z firmy Plus Expres. Praktycznie nic się nie zmieniło od kilku 

lat. Dyrektor Przekopowicz poinformowała, że od kilku lat przetarg wygrywał PKS a w 

ubiegłym roku tylko raz wygrała inna firma. Zastępca Wójta zapytał czy sytuacja opisana 

przez rodziców w punkcie 5 pisma miała miejsce, czy dzieci zostały zostawione w trasie, 

ponieważ kierowca miał inny płatny kurs do Krynicy Morskiej. Zapytał opiekunkę czy 

rzeczywiście taka sytuacja miała miejsce. Opiekunka Pani Izabela Drzażdżyńska potwierdziła, 

że taka sytuacja miała miejsce. Opiekunka nie może potwierdzić, że ten kurs był płatny. 

Autokar odjechał z miejsca gdzie dzieci wysiadają na ulicy Rybackiej i za 5 minut został 

postawiony zamienny. Opiekunka zaprzeczyła, że dzieci zostały wyproszone z autokaru 

podczas kursu. Dyrektor Edyta Przekopowicz poinformowała, że od dwóch tygodni nie było 

żadnej skargi dotyczącej dowozów. Na początku były spóźnienia, ale sytuacja już więcej się 

nie powtórzyła. Zastępca Wójta poinformował, że rozmawiał z Panią Szczuką o zrobieniu 

furtki od ulicy Rybackiej. Dyrektor poinformowała, że Pani Szczuka chce, aby została 

utworzona furtka, której na chwilę obecną nie ma. Według niej nie jest to prostą sprawą bo 

tworząc taką furtkę trzeba by zrobić duży nasyp ziemi bo jest to spora różnica terenu na 

chodniku, konieczne byłyby barierki. Chodnik jest bardzo wąski co uniemożliwi wsiadanie i 

wysiadanie dzieciom do auta. Uważa, że rodzice przywożący dzieci do szkoły stawiali by 

swoje samochody na ulicy Rybackiej i będzie blokada drogi. Chciałaby aby w drodze gdzie 

wjeżdża się do szkoły został ustawiony znak ograniczenia prędkości. Dyrektor poinformowała, 

że stworzenie takiej furtki stworzy jeszcze większe niebezpieczeństwo. Zastępca Wójta 

poinformował, że w sprawie organizacji ruchu porozmawia z Panem Cieślukiem. Dyrektor 

poinformowała, że zorganizuje zebranie rodziców gdzie zaprosi przedstawicieli Policji, aby 

poinformowali o zasadach bezpieczeństwa w ruchu drogowym. Zastępca Wójta 

poinformował, że będzie wnioskował do Komendanta Powiatowego Policji o wzmożone 

kontrole autokarów. Dyrektor Edyta Przekopowicz stwierdziła, że takie kontrole są wskazane i 

może wtedy rodzice zaczną respektować zasady ruchu drogowego. Zastępca Wójta 

podziękował opiekunce dowozów Pani Izabeli Drzażdżyńskiej za udział w spotkaniu. Zapytał 

Panią Przekopowicz co się dzieje w szkole, że rodzice piszą już kolejne pisma. Zapytał czy 



jako dyrektor panuje nad sytuacją jaka dzieje się w szkole. Rozmawiając z Panią Szczuką 

otrzymał informację, że rodzice przekazują wszelkie uwagi do dyrektora, dyrektor czyli Pani 

Przekopowicz nie reaguje. Pani Przekopowicz poinformowała, że panuje nad sytuacją w 

placówce. Poinformowała, że każde uwagi, sugestie rodziców są uwzględniane i nie zgadza 

się z zarzutami rodziców. Jedynym błędem do którego się przyznaje to niewytypowanie osoby, 

która kierowałaby ruchem wkoło szkoły. Przekazywała informacje ustnie rodzicom i to może 

tylko sobie zarzucić. Poinformowała, że na pozostałe zarzuty, które stawia przeciwko niej 

Zastępca Wójta nie zgadza się z nimi. Zastępca Wójta poinformował, że po wyjaśnieniach 

okazuje się, że większość zarzutów jest albo pomówieniami lub próbą wywarcia presji na 

przewoźniku. Rodzice podpisując się pod pismem aż 10 z 14 jest z Jantaru, których dowozy 

nie obowiązują. Dyrektor poinformowała, że jej zdaniem rodzice dążą do rozwiązania umowy 

z przewoźnikiem nie mając do tego podstaw. Pisma, które wpływają do gminy i będą dalej 

wpływać do momentu, aż będzie rozwiązana umowa z przewoźnikiem. O sytuacji 

podstawienia zastępczego autokaru została poinformowana Pani Iwona Błońska. Pani 

Dyrektor poinformowała, że rodzice bardzo często prowokują kierowcę i grożą mu 

sprawdzaniem stanu technicznego autokaru i kontrolami. Pani Przekopowicz poinformowała, 

że nie ma wpływu na Radę Rodziców i nie wie co jeszcze wymyślą. Według niej dowozy dzieci 

są zorganizowane dobrze, Nie zgadza się z tym, że przewoźnik stwarza niebezpieczeństwo, 

uważa, że to rodzice dzieci stwarzają niebezpieczeństwo. Zastępca Wójta zwrócił się z prośbą, 

aby Dyrektor zorganizowała zebranie z rodzicami, w którym będą uczestniczyć służby 

porządkowe. Poinformował, że będzie wnioskował do pani Wójt o wyciągniecie konsekwencji 

dyscyplinarnych. Na tym protokół zakończono. Protokołowała pani Katarzyna Maćkowska – 

inspektor.” 

Dodając przypomniał, że obejmując ten urząd oraz na wiosennych spotkaniach wyborczych 

sołtysów Pani Wójt obiecała, że nie będzie likwidacji żadnej szkoły. Jeżeli się powiedziało 

słowa trzeba dotrzymać. Obowiązująca do dzisiaj jest Uchwała Rady Gminy z roku 2007 

dotycząca obwodów szkolnych.  

 

Radna Gabriela Danelska – zwróciła uwagę, że zadała pytanie odnośnie dowozów, to już są 

kpiny, Zastępca Wójta mówi zupełnie o czym innym, zwróciła uwagę, że nie jest przez 

przewoźnika respektowana umowa i stan techniczny autokarów jest jaki jest dwa z nich 

zostały wycofane. Kontrole prowadzone są nadal, Policja się śmieje, że przewoźnik ma 

podwykonawcę, podwykonawca ma podwykonawcę i takiej umowy jeszcze nie widzieli.  

Zastępca Wójta robi spychologie na Dyrektorki szkół, obwody, rodziców, krzaki itd.  

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – zwróciła uwagę Przewodniczącej Rady, iż momencie 

kiedy wypowiadali się Radni nikt nie przerywał, powinna pozwolić dokończyć wypowiedzieć 

się Zastępcy Wójta.  

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – poinformował, że szkoła w Jantarze składa się ze 

159 uczniów z tego 80 jest spoza obwodu. Jeżeli zostałby utrzymany obowiązujący stan 

placówka ta idzie do likwidacji. Zwracając się do Radnej Danelskiej zapytał czy ona do tego 

dąży.   

 

Radna Gabriela Danelska – czy Zastępca Wójta uważa, że powinna ona podejmować 

tematu bo będzie zlikwidowana szkoła w Jantarze? Ona na to nie pozwoli, żeby przeważało to 

nad zagrożeniem życia i zdrowia dzieci nad przewoźnikiem. Aby nie poruszać tego tematu 

Zastępca Wójta mówi o obowiązujących obwodach szkolnych. Wina władzy jest w tym, że 

nie ma egzekwowania umowy, nie mówi o tym aby zmienić przewoźnika tylko niech on się 

dostosuje do wymogów ówczesnych czasów. To Wójt ma władzę wyegzekwowania tego od 

przewoźnika. Zgłaszała uwagi ustnie i pisemnie zarówno do Wójta jak i Zastępcy Wójta. 

Autokary jeżdżą bez przeglądów, dwa zostały wycofane. Chodzi jej o rzetelne wykonywanie 



umowy. Trwa remont ulicy w Mikoszewie, której Wójtowie pilnują i oto chodzi, aby dobrze 

były wydatkowane pieniądze, zadowoleni mieszkańcy i tak samo powinno być z przewozami 

dzieci. Autokary były trzykrotnie kontrolowane i były nakładane kary. Od miesiąca jeździ 

autokar, który nie ma przeglądu, badań. To nie jest wina Dyrektorów, to nie jest wina Wójta. 

Przewoźnik podpisując umowę powinien mieć zezwolenie na wykonywanie przewozów 

specjalnych, powinien posiadać autokary ze stanem technicznym przystosowanym do dzieci. 

Nie wie czy jest to kwestia spotkania się z przewoźnikiem, nałożenia kar umownych. Chodzi 

o to, aby przewoźnik był odpowiedzialny.    

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – zwracając się do Radnej Danelskiej powiedział, że 

w tej chwili ona histeryzuje. Posiada wyniki kontroli z Komendy Policji i odnośnie jej uwag 

w sprawie oświetlenia zapis brzmi : „ stwierdzono stan niezadowalający, uwagi – usterkę 

usunięto na miejscu”. 

Pomorski Wojewódzki Inspektorat Transportu Drogowego kontrolował, kontroluje i będzie 

nadal kontrolował na zlecenie Urzędu Gminy wszystkie pojazdy. Te, które nie spełniają 

wymagań będą wycofywane. Po wpłynięciu wszystkich protokołów zostaną one przekazane 

Radnym i udostępnione na stronie internetowej, aby mogli Państwo zweryfikować jaki jest 

stan faktyczny, nie poprzez informacje przekazywane przez Radną.   

 

Radna Gabriela Danelska – czy Zastępca Wójta wie, że we wszystkich przypadkach zostało 

stwierdzone w trakcie kontroli naruszenie w zakresie braku zezwoleń na przewozy regularne 

specjalne, jednak czy zostanie ono ostatecznie potwierdzone na tym etapie postępowania nie 

jestem jednoznacznie określić, gdyż badana jest obecnie treść umowy zawartej między 

Wójtem Gminy Stegna a przewoźnikami, a postępowanie nie jest zakończone – informacja od 

Naczelnika Wydziału Prawnego Wojewódzki Inspektorat Transportu Drogowego.  

Czy Wójt wie, że 4 przewoźników nie ma takiego zezwolenia.   

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – uważa, że te kwestie należy pozostawić do 

następnej sesji, na którą zobowiązuje się zaprosić przewoźników. Szkoda, że Przewodnicząca 

nie zaprosiła ich na dzisiejszą, w związku z tym nie mają możliwości wypowiedzenia się, 

uważa, że powinien mieć taką możliwość. Kontrole i postępowanie trwa nadal, po ich 

zakończeniu zostaną podjęte kroki.  

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – jeżeli Radna zarzuca brak nadzoru i kontrolowania umowy 

to chciałaby poinformować, że w dniu dzisiejszym przyszedł zwrot środków za kanalizację w 

wysokości 825 tyś zł, która realizowana była w poprzedniej kadencji i gdzie wtedy była 

Radna.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – uważa, że nie należy czekać do następnej sesji Rady Gminy 

na spotkanie z przewoźnikiem, powinno ono odbyć się wcześniej. Można poprosić o 

obecność telewizji, aby zostało to upublicznione.  

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – przychyla się do wniosku Radnego, takie spotkanie 

zostanie zorganizowane w jak najszybszym terminie. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zapytał czy odczytany przez Zastępcę Wójta protokół ze 

spotkania z Dyrektor Szkoły Jantarze jest stenogramem, ponieważ kilkakrotnie widział 

zdziwienie na twarzy Pani Dyrektor.  

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – jest to stenogram.  

 



Dyrektor SP w Jantarze Edyta Przekopowicz – oświadczyła, że spotkanie było nagrywane 

nielegalnie, nie będzie się dzisiaj tłumaczyć, ponieważ sprawa ta wyjaśniana będzie w Sądzie 

Pracy.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – przekazała głos kolejnym mówcom. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – czy dobrze zrozumiał, iż obecnie jest ten sam 

przewoźnik co w roku 2013 i 2014.  

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – w sprawie dowozów w najbliższym czasie odbędzie się 

spotkanie, dlatego prosi o zakończenie na dzisiaj tego tematu.  

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – zwrócił uwagę, iż na prawo skręcie przed stacją CPN 

w Stegnie wystawiane są przez Policję notorycznie mandaty, prosi o zainteresowanie się tą 

sprawą.  

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – poinformowała, że wystąpiła w tej sprawie już z 

wnioskiem do Urzędu Marszałkowskiego o wyrażenie zgody na zmianę organizacji ruchu.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – uważa, iż ważniejszą kwestią niż te miejsca parkingowe jest 

przejście dla pieszych w tym miejscu, ponieważ trzeba przejść spory kawałek drogi aby 

znaleźć się na drugiej stronie jezdni.  

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – podziękował Dyrektorowi GOK za udostępnienie sali 

na organizację turnieju tenisa stołowego. 

Uważa, że bardzo dobrym rozwiązaniem były wystawki odnośnie odbiory odpadów 

wielkogabarytowych, ma nadzieję, że będzie się to powtarzało. 

Zwracając się do Radnej Gabrieli Danelskiej zapytał czy prawdą jest, iż starała się o pracę w 

świetlicy w Jantarze.  

 

Radna Gabriela Danelska – odpowiedziała, że jeszcze się nie starała, pismo nie wpłynęło.    

 

Sołtys Sołectwa Mikoszewo Beata Stęplewska – złożyła pisemne zapytanie : 

„ W związku z bardzo licznymi pytaniami mieszkańców wynikającymi z obawy o stan dróg, 

które zostały bardzo mocno wyeksploatowane przez ciężki sprzęt podczas remontu ulicy 

Łąkowej proszę o pisemną odpowiedź na poniższe pytania: 

1. Kto dokona przywrócenia stanu dróg wiejskich sprzed budowy drogi Łąkowej czy 

będzie to Gmina czy firma budująca drogę, 

2. Jaki jest termin naprawy tych dróg.  

Obecnie ulice Wiślana, Piaskowa, Długa są w gorszym stanie niż były, a już były w 

nienajlepszym stanie. Zagrożeniem stały się między innymi studzienki kanalizacyjne, które 

wystają nad poziom drogi przez powstanie koleiny.” 

 

Pani Maria Pełczyńska – również jest rodzicem dzieci dojeżdżających do szkoły w 

Mikoszewie i po raz pierwszy w tym roku zdarza się, że autobusy są niesprawne. W 

poprzednich latach niebyło takich problemów z przewoźnikami.  

 

Pani Izabela Kieniksman – Łabuda – zapytała czy zmieniła się zasada wyboru autobusów, 

co do przejazdu autobusu, czy dzieci mają wykupowany bilet na przejazd. Czy zażalenia 

rodzice mają składać do Dyrektor szkoły czy do Wójta. Dzieci z Mikoszewa, aby wrócić do 

domu ze szkoły najpierw jadą do Stegny, Stegienki, Junoszyna a dopiero potem do 

Mikoszewa. Jej dziecko dojeżdża już 6 lat do szkoły i nigdy nie było takich sytuacji. Zły stan 



techniczny autobusów widać gołym okiem. Odbyło się spotkanie Rady Rodziców i wszyscy 

jednogłośnie uznali, że coś jest nie tak. Zostało wystosowane pismo do Pani Wójt, a 

tymczasem okazuje się, że pismo to trafiło do Pani Dyrektor i została wezwana przez 

Zastępcę Wójta na rozmowę. Odbyło się kolejne spotkanie rodziców i są teraz obostrzenia w 

kierunku jeżdżenia wkoło szkoły, ale nie o to chodziło, chodziło o kwestię autobusów. Do 

tego roku nie było problemu, aby autobus wjechał pod szkołę i tam wysadził dzieci, więc coś 

jednak się zmieniło.  

Jeżeli chodzi o kwestię obwodów szkolnych to prosi o ich zmianę, 99% dzieci chodzi do 

szkoły w Jantarze, 4 dzieci z Mikoszewa chodzi tylko do Drewnicy.  

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – tak jak już zostało wspomniane zorganizowane 

zostanie spotkanie z przewoźnikiem, aby on również mógł ustosunkować się do zgłaszanych 

uwag.  

 

Radna Dorota Chojna – podsumowując stwierdziła, że rodzice martwią się o swoje dzieci, 

bo autobusy są w złym stanie i jako Rada zwracają się do Pani Wójt, aby po prostu coś z tym 

zrobiła, aby autobusy były sprawne.   

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poinformowała, iż Radni otrzymali 

zaproszenie na turniej piłki nożnej o puchar Przewodniczącego Rady Powiatu 

Nowodworskiego, który odbędzie się 7.11.2015 r. o godz. 11 w hali Zespołu Szkół Nr 1 w 

Nowym Dworze Gdańskim. Organizacją drużyny zajął się Radny Mariusz Ogrodowski.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

zamknęła XIII Sesję Rady Gminy. 

 

Nagranie wideo z obrad sesji dostępne na stronie :  

http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/7832,podsumowanie-sezonu-letniego-xiii-sesja-

rady-gminy 

 

 

Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   


